
附件1：

2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	张家港市新邦电力科技有限公司
	联 系 人
	张才高

	地    址
	张家港市临江绿色科技创业园
	电子信箱
	

	邮    编
	
	电    话
	13338676688

	网    址
	
	传    真
	0512-58581313

	单    位    简    介

张家港市新邦电力科技有限公司，成立于2015年3月，注册资本330万元。公司主要从事热浸镀CCS高导线材研发。拥有专利12件，独占实施许可专利10件。目前已完成核心产品CCS铜包钢高导线导电率控制、生产装备工艺和助镀剂开发等核心技术开发。2015年实现销售386万元，2016年已实现销售1300万元。

我公司未来1～5年的发展包括建立稳定的客户群、生产线、产品的批量生产、新产品及系列产品的研发等主要任务，该阶段的目标为形成一个较为完整的系列产品线，包括新型CCS-OPGW复合光缆、电气化铁路牵引线、海底光缆等，与国家电力科学研究院建立良好的合作关系，满足国家电网及各省市电力公司电网建设需求，拥有一定数量的固定客户以及大客户，在应用技术工艺方面形成独特的技术优势，成为国内外该行业的领先者。



	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	金属材料工程
	2
	有色金属与黑色金属复合
	硕士
	2
	12万

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数  1 (个)，需求人数  2  (人)，涉及专业    金属材料  (门)，

需求博士  0 (人)、硕士  2  (人)、本科及以下  0(人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Zhangjiagang XinBang power Science and Technology Ltd. 
	Contact Person
	CaiGao.Zhang

	Address   
	Zhangjiagang Yangtze Green IndustryPark Administration Office
	E-mail
	

	Zip Code
	
	Telephone
	13338676688

	Web Site
	
	Fax
	0512-58581313

	Brief Introduction of the Organization

Zhangjiagang XinBang power Science and Technology Ltd. Found in March 2015 Registered capital of 3 million 300 thousand yuan. The company is mainly engaged in research and development of hot dip CCS high conductive wire. Owns 12 patents, Exclusive license 10. At present, the core product of CCS copper clad steel high conductor conductivity control has been completed, The development of the core technology of production equipment and the development of plating aid. 2015 sales of 3 million 860 thousand yuan, 2016 has achieved sales of 13 million yuan.
The development of our company in the next 1 ~ 5 years, including the establishment of a stable customer base, Production line, product batch production, new products and product development and other major tasks, The goal of this stage is to form a more complete series of product lines, including new CCS-OPGW composite optical cable, electrified railway traction line, submarine cable, etc., To establish a good cooperative relationship with the National Electric Power Research Institute, to meet the needs of the national grid and the provincial power grid construction, with a certain number of fixed customers and large customers, In the application of technology to form a unique technical advantages, become the leader in the industry at home and abroad.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Metal material engineering
	2
	Nonferrous metal and ferrous metal composite
	master
	2
	120 thousand

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number   1  ，Vacancy Number   2   ，Number of Related Major     ，

Doctor Degree  0   、Master Degree 2  、Bachelor Degree and Below   0  。

	Note
	


附件2：

2017年苏州市高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	
	单位性质
	

	单位地址
	
	邮    编
	

	网    址
	
	电子邮件
	

	联 系 人
	
	电    话
	

	手    机
	
	传    真
	

	单位简介
	

	项目名称
	

	所属行业
	

	项目介绍
	

	合作条件
	

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	
	Nature of the organization
	

	Address
	
	Zip Code
	

	Web Site
	
	E-mail
	

	Contact Person
	
	Tel
	

	Cell Phone
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	

	Name of the Project
	

	Industry
	

	Introduction of the Project
	

	Cooperation Conditions 
	

	Note
	


